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Abstract (en)
[origin: WO9109768A1] Hull design for vessels, such as ships and barges, with longitudinal and transverse bracing elements (11, 12, 13, 14, 16)
that serve as a skeleton for hull plating (18). The hull plating (18) is attached to the longitudinal ribs or braces (14A-B, 16) and possibly to the keel,
and extends mainly along the longitudinal axis of a vessel. The hull plating between at least some individual longitudinal braces that lie adjacently, is
given concave curvature, so as to produce mainly tensile stresses in the plane of the plating.

Abstract (fr)
Coque conçue pour les navires tels que les bateaux et les barges, et possédant des éléments d'entretoisement longitudinaux et transversaux (11,
12, 13, 14, 16) qui servent d'ossature pour le bordage de carène (18). Le bordage (18) est fixé aux couples ou aux éléments d'entretoisement
longitudinaux (14A-B, 16) et éventuellement à la quille, et s'étend sensiblement le long de l'axe longitudinal du navire. Entre au moins certains
des éléments d'entretoisement transversaux qui se trouvent l'un à côté de l'autre, le bordage présente une courbure concave afin de produire des
sollicitations principalement à l'extension dans le plan du bordage.
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